



<b>Question A</b>	Our screen sizing is 18H, however the RFB calls out the 20"H - can you please confirm if we can submit using our closest height of 18" for the screens?
<b>Answer A</b>	The crown will accept privacy screens in the range of 18" to 20"

<b>Question B</b>	Would you please be able to grant an extension for the above mentioned RFB and reschedule the closing date to January 11, 2019?
<b>Answer B</b>	The Crown will extend the solicitation close date until January 8 <sup>th</sup> , 2019 at 2:00pm EST

---

<b>Question A</b>	Notre taille d'écran est 18", mais le IAM voulons le 20" - pouvez-vous confirmer si nous pouvons envoyer les 18" pour les écrans à la place des 20" ?
<b>Answer A</b>	The crown will accept privacy screens in the range of 18" to 20"

<b>Question B</b>	Pourriez-vous s'il vous plaît être en mesure d'accorder une prolongation à l'IAM susmentionnée et de reporter la date de clôture au 11 janvier 2019?
<b>Answer B</b>	La Couronne prolongera la date de clôture du processus de sollicitation jusqu'au 8 janvier 2019 à 14h00 EST.